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למה לצעוק כשאפשר… לצעוק?! ולא, ב.י.ג פיש לא השתגע אלא מציע לכם
צעקה מהסוג הטוב ביותר שיש בשוק הרפואה כדי להיות בריאים ושמחים

באמת!

הרבה מהחולים הפונים אלי צועקים מכאב, ואז אני מסביר להם שזה לא
יעזור להם לצעוק, הם צריכים לצעוק ורק זה יעזור להם.

אתם בטח חושבים (כמו תמיד) שהשתגעתי?

אז אוכיח לכם (כמו תמיד) שלא…

הרבי – רבי נחמן מברסלב – הרופא הגדול שלנו אומר, שיש מחלות כאלה
אבות זכות  לא  ואפילו  תפילה  לא  ואפילו  רפואה  שום  להן  מועיל  שלא 
ואפילו לא צעקות וגניחות של כאב שעל ידן מרחמים לפעמים על החולה.

https://breslov.co.il/%d7%9c%d7%9e%d7%94-%d7%9c%d7%a6%d7%a2%d7%95%d7%a7-%d7%9b%d7%a9%d7%90%d7%a4%d7%a9%d7%a8-%d7%9c%d7%a6%d7%a2%d7%95%d7%a7/


למה? בגלל נפילת האמונה שהיא ביסוד כל הדברים שהזכרנו  – ביסוד
של הקולות  ביסוד  וגם  האבות  זכות  ביסוד  התפילה,  ביסוד  הרפואות, 

גניחה וצעקה, וכן כשהאמונה נופלת לא מועילים הדברים הללו.

וכשלא מועיל שום דבר צריכים צעקה אחרת – צעקה מעומק הלב!

ובין לו,  הועילה  שלא  החולה   של  הצעקה  בין  ההבדל  מה  השתנה?  מה 
הצעקה שצועק מעומק הלב שכן מועילה לו?

אולי גם זה יעניין אתכם:

היזהרו מחיקויים!

רפואת הדילוגים

טיפול נקודתי

תחשוב שאתה בטעפליק

הסוד של התינוקות

הקליניקה הייעודית של ב.י.ג פיש בע”מ

של מי הסיפור הזה?

המרפאה

לרתום את המחשבות

תמחזרו מחשבות טובות

השבת והמחשבה

מרשם בדוק לחיים מאושרים

דבר חדש לגמרי

ובכן, הצעקה הראשונה היא צעקה פשוטה של כאב שהחולה צועק על כאבו
וחולשתו. ואילו הצעקה השנייה אינה רק על החולי והכאב, אלא בעיקר
על כך שהתרחק כל כך עד שאין מועיל לו שום דבר לרפואתו – הצעקה

https://breslov.co.il/%d7%94%d7%99%d7%96%d7%94%d7%a8%d7%95-%d7%9e%d7%97%d7%99%d7%a7%d7%95%d7%99%d7%99%d7%9d/
https://breslov.co.il/%d7%a8%d7%a4%d7%95%d7%90%d7%aa-%d7%94%d7%93%d7%99%d7%9c%d7%95%d7%92%d7%99%d7%9d/
https://breslov.co.il/%d7%98%d7%99%d7%a4%d7%95%d7%9c-%d7%a0%d7%a7%d7%95%d7%93%d7%aa%d7%99/
https://breslov.co.il/%d7%aa%d7%97%d7%a9%d7%95%d7%91-%d7%a9%d7%90%d7%aa%d7%94-%d7%97%d7%99-%d7%91%d7%98%d7%a2%d7%a4%d7%9c%d7%99%d7%a7/
https://breslov.co.il/%d7%94%d7%a1%d7%95%d7%93-%d7%a9%d7%9c-%d7%94%d7%aa%d7%99%d7%a0%d7%95%d7%a7%d7%95%d7%aa/
https://breslov.co.il/%d7%94%d7%a7%d7%9c%d7%99%d7%a0%d7%99%d7%a7%d7%94-%d7%94%d7%99%d7%99%d7%a2%d7%95%d7%93%d7%99%d7%aa-%d7%a9%d7%9c-%d7%91-%d7%99-%d7%92-%d7%a4%d7%99%d7%a9-%d7%91%d7%a2%d7%9e/
https://breslov.co.il/%d7%a9%d7%9c-%d7%9e%d7%99-%d7%94%d7%a1%d7%99%d7%a4%d7%95%d7%a8-%d7%94%d7%96%d7%94/
https://breslov.co.il/%d7%94%d7%9e%d7%a8%d7%a4%d7%90%d7%94/
https://breslov.co.il/%d7%9c%d7%a8%d7%aa%d7%95%d7%9d-%d7%90%d7%aa-%d7%94%d7%9e%d7%97%d7%a9%d7%91%d7%95%d7%aa/
https://breslov.co.il/%d7%aa%d7%9e%d7%97%d7%96%d7%a8%d7%95-%d7%9e%d7%97%d7%a9%d7%91%d7%95%d7%aa-%d7%98%d7%95%d7%91%d7%95%d7%aa/
https://breslov.co.il/%d7%94%d7%a9%d7%91%d7%aa-%d7%95%d7%94%d7%9e%d7%97%d7%a9%d7%91%d7%94/
https://breslov.co.il/%D7%9E%D7%A8%D7%A9%D7%9D-%D7%91%D7%93%D7%95%D7%A7-%D7%9C%D7%97%D7%99%D7%99%D7%9D-%D7%9E%D7%90%D7%95%D7%A9%D7%A8%D7%99%D7%9D/?lang=he
https://breslov.co.il/%D7%93%D7%91%D7%A8-%D7%97%D7%93%D7%A9-%D7%9C%D7%92%D7%9E%D7%A8%D7%99/?lang=he


כאן היא על נפילת האמונה והיא מועילה לגדל את האמונה, שעל ידי זה
בא תבוא הרפואה!

רבי נחמן מברסלב – הרופא הגדול שלנו אומר, שיש מחלות כאלה שלא
מועיל להן שום רפואה ואפילו לא תפילה ואפילו לא זכות אבות
ואפילו לא צעקות וגניחות של כאב שעל ידן מרחמים לפעמים על

החולה. למה? בגלל נפילת האמונה!…

נמצא – שיש צעקה שלא מועילה לרפואה, ויש צעקה שהיא בעצמה רפואה!

רבותיי היקרים! אתם עדים לגילוי של תרופה מהפכנית שתשנה לכם את
החיים מן הקצה אל הקצה!

באים לנו  שיש  החסרונות  כל  האמונה!  הוא  שהעיקר  לנו  מגלה  הרבי 
מנפילת האמונה! כשנכיר בכך, תהיה עיקר צעקתנו על התרחקותנו מהשם
יותר הרבה  שלנו  שהצרה  נבין  בך,  כשנכיר  הקדושה!  ומהאמונה  יתברך 
עמוקה מעצם הצרה המסוימת עמה אנו מתמודדים. ואז, הצעקה לא תהיה
הצעקה עיקר  שאז  לנו,  שיש  החיסרון  אותו  על  וכאב  צער  של  צעקה  רק 
היא הקול, אלא היא תהיה צעקה על השורש, על הצרה הגדולה שממנה כל
מעומק  – אחר  ממקום  תבוא  כבר  הצעקה  ואז  האמונה!  נפילת   – הצרות 

הלב, והיא תצמיח את כל הרפואות!



הצעקה היא בעצמה רפואה, נסו אותה!

צריכים האמונה,  נפילת  של  העמוק  מהחולי  שנתרפא  אחרי  כן,  ואחרי 
תקופת התאוששות של דברי התחזקות המשיבים את הנפש. כי אחרי מחלה
כה קשה צריכים לחזק את הנפש ולסמוך אותה בשבעה משיבי טעם, בבחינת

“סמכוני באשישות רפדוני בתפוחים כי חולת אהבה אני”.

לכן הטיפול לכאבים שהמרפאה מציעה הוא כדלהלן:

א. לצעוק מעומק הלב על נפילת האמונה בחדר הניתוחים המשוכלל .1
והמאובזר שלנו (היער או השדה או החדר הפרטי).

ב. “לקרוע” את השמים מתוך הספר ליקוטי תפילות.

א. לעבור לחדר ההתאוששות ולבית ההבראה המקסים שלנו (היער .2
או השדה או החדר הפרטי) ולשתות קערות מלאות בהתחזקות

ובדיבורים המשיבים את הנפש.

ב. לשתות בצמא רב הרבה עלים לתרופה – מכתביו של רבי נתן.

ותחת ומנוסות  בדוקות  הן  שלנו  הקליניקה  של  שהתרופות  ידוע,  להווי 
פיקוחם ההדוק של צדיקי הדורות!

והכל בעלות מינימלית מסובסדת!

הלכות, ליקוטי  הנפלאות  הרפואות  ספר  מתוך  לכם  הוגשה  זו  רפואה 
הלכות הפקר ונכסי הגר אות ט”ז, עיינו שם ותהיה רפואתכם מאירה עוד

יותר!

בברכת רפואה שלמה ותיקון האמונה,

צוות המרפאה.

https://breslov.co.il/%d7%91%d7%91%d7%99%d7%aa-%d7%91%d7%a9%d7%93%d7%94-%d7%95%d7%91%d7%99%d7%9f-%d7%90%d7%a0%d7%a9%d7%99%d7%9d/
https://breslov.co.il/special/
https://breslov.co.il/special/
https://breslov.co.il/special/


בקישור תמצאו  אישית  צמיחה  בנושא  נוספים  ומרתקים  נפלאים  מאמרים 
הזה.

https://breslov.co.il/post-category/%d7%a8%d7%95%d7%97%d7%a0%d7%99%d7%95%d7%aa/%d7%a6%d7%9e%d7%99%d7%97%d7%94-%d7%90%d7%99%d7%a9%d7%99%d7%aa/
https://breslov.co.il/post-category/%d7%a8%d7%95%d7%97%d7%a0%d7%99%d7%95%d7%aa/%d7%a6%d7%9e%d7%99%d7%97%d7%94-%d7%90%d7%99%d7%a9%d7%99%d7%aa/

